

Styrelsemöte via Teams

Tid: 17.00 – 19.30

**§ 01 Mötets öppnande**

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

**§ 02 Godkännande av dagordning**

Dagordningen gicks igenom och två övriga punkter anmäldes: sponsringsläget och ett förslag om höjning av resebidragen inom SSRK. Därefter godkändes dagordningen.

**§ 03 Val av Justerare**

Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

**§ 04 Föregående protokoll från 15 december 2021**

Föregående protokoll gicks igenom. Sekreteraren fick i uppdrag att kontakta sektionstyrelserna personligt och fråga efter adjungerade representanter till styrelsen. Vidare meddelade suppleant 1 att hon deltar i arbetsgrupp för Vårt medlemskap SSRK. Gunilla fick i uppdrag att kontakta Tolling-representanten i styrelsen, som lovat att fundera på saken.

**§ 05 Rapporter**

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Jaktansvarig konstaterade att datum för Provledarutbildning är 28-29 maj och kommissarieutbildning 9 april. Hon fick också i uppdrag att kolla upp vilka förkunskaper som krävs för att få gå utbildningen. Kassören väckte frågan om de kylväskor som köptes in till 30-årsjubileét (som blev inställt) och som beslöts användas som uppmuntran inom klubben. Mötet konstaterade att det fanns väskor kvar i förrådet och Jaktansvarig och kassören gör en ny lista över funktionärer och ser hur resterande väskor kan fördelas inom våra verksamheter.

**§ 06 Frågan om att följa upp beslut och frågor vid våra möten**

Sekreteraren tog upp en fundering hon haft som gällde uppföljning av beslut som tas inom styrelsen. Hon konstaterade att det ibland glöms bort att tydliggöra vem som får ansvar för att ett beslut genomförs eller att aktiviteter som förslås får en ansvarig utpekad.

**Styrelsen konstaterade att** det ska förbättras så att risken för att saker tappas mellan några stolar undviks.

**§ 07 Dala Game Fair Outdoormässa**

Den 27-29 maj kommer det att arrangeras en Outdoormässa i Skog, utanför Falun. Styrelsen konstaterade att detta är ett bra tillfälle för oss att närvara och visa upp oss och vår verksamhet. Konstaterades att vi ska ta fram en enkel broschyr där vår verksamhet presenteras. Viltspårsansvarig, tillsammans med sekreteraren åtar sig att fixa detta. Sekreteraren fick i uppdrag att berätta detta för sektionerna, då hon pratar med dem. Ordförande berättade att hon blivit kontaktad av Västerbergslagens jaktvårdskrets som undrade om SSRK Dalarna hade möjlighet att vara med i ett event som de skulle ha i Björsjö den 30 juli och där presentera våra raser och vår verksamhet. Hon tar kontakt med sektion VB och ser om de kan vara med.

**§ 8 Remiss – typstadgar SKK**

Det har till dagens möte inte kommit in några synpunkter till sekreteraren på förslaget till nya typstadgar för SKK.

**Styrelsen uppmanas att** läsa igenom remissen/förslaget och skicka in sina synpunkter till sekreteraren före 15 mars så ställer hon samman ett svar på remissen från SSRK Dalarna.

#### § 9 Årsmöte 2022

Utmärkelser: Championatshästar och även en A-provshäst ska inhandlas. Styrelsen diskuterade förslag på gåva till årets Retrievermästare, som kommer från Dalarna. Webbmästar ska tillfrågas om att vara mötesordförande. Han ska också få en fråga om han kan hålla i en digital version av årsmötet om detta blir aktuellt. Uppdrogs åt sekreteraren att kontakta honom.

#### § 10 Verksamhetsberättelse 2021

Det mesta har kommit in till sekreteraren, som skriver samman texterna. Bilder från våra olika aktiviteter efterlystes. Det färdiga utkastet skickas runt mellan styrelsens ledamöter för kommentarer och ev. justeringar. Den sista sidan kommer att skickas runt för underskrifter.

#### § 11 Verksamhetsplaner 2022

Sekreteraren har inte fått in allt material till Verksamhetsplanen än, men hon har börjat sätta samman ett utkast. Kassören uppmanar alla verksamheter att komma in med en önskelista för inköp under 2022. Utifrån den ska styrelsen sedan diskutera kommande inköp, som sedan ska ingå i den rambudget för 2022 som biläggs verksamhetsplanen. Styrelsen diskuterade kommande aktiviteter.

**Styrelsen beslöt att**, utifrån vad som kom fram under arbetsdagen i december vad gäller aktiviteter för våra medlemmar, ska det största fokuset under kommande år ligga på många kurser och träffar för nybörjare och unga hundar.

#### § 12 Skrivelser: inkommande/ utgående post

Den post som kommit in är veckoposten från Hs, vilken har vidarebefordrats till styrelsens ledamöter och till sektionerna. Inget har föranlett någon insats från styrelsen.

#### § 13 Hemsida och Sociala medier

Utbildningsansvarig informerade om att det finns uppdateringar, vad gäller redaktörer för Facebooksidan, som hon kommer att ta tag i.

#### § 14 Apportören

Manus är inskickat och det påminns där om årsmötena i avdelning och sektioner.

#### § 15 Övriga frågor

- Utställningsansvarig, som varit i kontakt med våra stora sponsorer (Höök, Englessons, Anicura, Agria och Royal Canin), berättade att de önskemål som inkommit till "sponsransvariga" nu har meddelats sponsorerna. Hon påpekar att det nu inte är möjligt att någon själv ta kontakt med dessa sponsorer, utan den som kommer på att man önskar erhålla någon sponsring under året får kontakta Utställningsansvarig. Allt kan man själv kontakta någon **annan** sponsor.
- Kassören redogjorde kort för hur den eventuella höjningen av våra resebidrag som diskuterats kommer att påverka oss.

**§ 16 Nästa möte**

Nästa möte, som blir ett digitalt möte via Teams, bestämdes till måndag 21 februari kl 18.00.

**§ 17 Mötets avslutande**

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades.